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Aandachtspuntenlijst van de beeldvormende vergadering van de gemeenteraad van 

Steenbergen van 20 september 2021 

 

Op:  20 september 2021 

Aanvang:  19:30 uur 

 

Aanwezig: De heer C.A.A.M. Gommeren  voorzitter 

  De dames G.M. van Caam   lid  

    A.P.M. van Bers – Roelands lid 

    L.C.M. Baselier   lid 

  De  heren J.J.M. Stoeldraijer  lid 

    D. van Agtmaal   lid 

    M.H.H.I. Remery  lid 

    J.A.P. Veraart   lid 

    G.G. de Neve   lid 

    E.G.J. Hobo   lid 

    A.J.D. Kouwen   lid 

    M.H.C.M. Lambers  lid 

    J.W. Huijbregts   lid 

A.F.C. Theuns   lid  

 

  De heren: R.A.J. Defilet   plaatsvervangend griffier 

S.G.W.M. Heerdink  raadsadviseur 

 

 

Afwezig: nvt 

 

Pers:  

Omroep:  

Publieke tribune:  13 

De besluitenlijst is een opsomming van de genomen besluiten. De integrale audio opname van de 

vergadering is na te luisteren op www.raadsteenbergen.nl bij de vergadering van 23 september 2021  

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet kijkers en aanwezigen welkom. Hij gaat kort in op het 

doel en de opzet van de avond. 

 

2. Presentatie aanbeveling rekenkamercommissie rapport Duurzaamheid 

De heer Coppens (voorzitter rekenkamercommissie) presenteert kort de aanbevelingen gedaan 

in het in april vastgestelde rapport ‘Duurzaamheid in de gemeente Steenbergen’ en gaat in op 

gestelde vragen. 

 

3. Presentatie huidig duurzaamheidsbeleid 

Mw. Y. de Rooij (beleidsmedewerker Duurzaamheid gemeente Steenbergen) presenteert het 

huidige beleid van de gemeente Steenbergen. Ook gaat ze in op zaken die mogelijk nog 

ontbreken in dat beleid en de kansen die er liggen. Ze constateert dat een deel van de 

beleidskaders ouder zijn dan 10 jaar en geeft aan dat dit voor het beleidsterrein Duurzaamheid 
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een erg lange periode is. Er worden enkele vragen vanuit de aanwezige (burger)raadsleden 

gesteld en beantwoord. 

 

4. Presentatie Indicatoren en Meetbaarheid 

Dhr. P. Paree (beleidsmedewerker Duurzaamheid gemeente Breda) geeft inzicht in de wijze 

waarop de gemeente Breda duurzaamheid meetbaar maakt en vertaald naar jaarschijven. De 

gemeenteraad van Breda is hierdoor beter in staat is te controleren of de doelen worden 

behaald en kan hierop sturen. Er worden enkele vragen vanuit de (burger-)raadsleden en het 

publiek gesteld aan de heer Paree en deze worden naar tevredenheid beantwoord. 

 

5. Reactie vanuit de fracties 

Dhr. Veraart (GewoonLokaal!) is blij met de bijeenkomst. Hij verwijst naar de Gemeentelijke 

Duurzaamheidsindex als landelijk instrument en het betoog van dhr. Paree uit Breda, waarin ook 

indicatoren zitten die voor Steenbergen niet zo relevant zijn. Daarnaast zijn het er erg veel. Hij 

zou daar graag meer focus in aanbrengen. Daarbij is het van belang te kijken naar wat al 

gemeten wordt. Er zijn goede indicatoren beschikbaar bij bijvoorbeeld de klimaatmonitor en 

Waarstaatjegemeente.nl. Het is, aldus zijn fractie, niet wenselijk om als Steenbergen eigen 

enquêtes te houden onder de bevolking. Hij neemt het graag nog even mee terug naar de fractie, 

maar wil wel dit jaar graag nog een aantal indicatoren vaststellen. 

Dhr. Stoeldraijer (PvdA) wil graag geïnformeerd worden op alle genoemde thema’s, zodat de raad 

daaruit een keuze kan maken. Het zijn er op dit moment te veel. Hij zou hierover graag een 

nadere studie ontvangen en in een meer informele sfeer spreken met de ambtelijk medewerkers 

die betrokken zijn bij het onderwerp. 

De voorzitter doet daarbij de suggestie van een workshop. 

Dhr. Theuns (D66) spreekt van een interessante avond, maar vindt het moeilijk daarop direct te 

reageren.. Hij zou graag zien dat er meer aandacht is voor het draagvlak onder de bevolking. 

Daarvoor is het nodig goed en jaarlijks te meten. Het onderwerp moet meer gaan leven. 

Dhr. Huijbregts (CDA) vindt de bijeenkomst een goede vertaling van het verzoek van de fracties 

dit onderwerp als raad te bespreken. Hij zou graag een aantal ‘best practices’ die hij vanavond 

heeft gehoord uit Breda willen overwegen voor Steenbergen. Het duurzaamheidsbeleid is 

voortdurend in ontwikkeling en deels zijn we afhankelijk van hogere overheden. Hij gaat graag op 

zoek naar realistische doelen, maar wil voorkomen dat het een discussie wordt over een jaartal 

waarin ambities gerealiseerd moeten zijn. Hij hoopt op een goede kaderstellende nota vanuit het 

college, voor de raad ter bespreking. 

Dhr. Kouwen (Volkspartij) wil eveneens een realistische kijk op duurzaamheid, ook als het gaat 

om het tijdspad. Hij zou graag zien dat er een onderscheid wordt gemaakt tussen van verplicht is 

en wat eventueel wordt voorgesteld om extra te doen. Daarnaast wijst hij op momenteel nog 

bestaande beperkingen zoals het electriciteitsnet. Hij wijst erop dat het raadsprogramma leidend 

is, wat betreft zijn fractie. Daar is al over besloten. 

 

Er volgen nog enkele reacties vanuit het publiek. 

 

6. Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng e belangstelling en sluit de vergadering om 

21:30 uur. 

 

Aldus besloten in de besluitvormende vergadering van de gemeenteraad van Steenbergen 30 

september 2021 

 

Griffier de voorzitter  
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drs. E.P.M. van der Meer R.P. van den Belt, MBA 

 

 


